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Deltagere: 
 
Helle-Dorte - Søndervangs Rideterapi   
Mette – Ved at opstarte eget sted  
Dianna – er lige startet op  
Charlotte – Hyldesletterne 
Bente – hjælper hos Hyldesletterne 
Nete – Små og Store 
Birgitte – Motorikkompagniet 
Dorte - Horse & Humanship  
Marianne – Horse & Humanship  
Birgit – Frederiksens isheste 
Maja – Frederiksens isheste 
Pia – Horse & Talk 

 
1) valg af dirigent og referent 

a. Helle-Dorte dirigent 
b. Pia referent 

2) Beretning om foreningens virksomhed fra bestyrelsen 

• Bestyrelsen har haft travlt og afholdt 14 møder det seneste år. Der er virkelig blevet 
knoklet. 

• Der arbejdes på: 
➢ Ny hjemmeside flot hjemmeside 
➢ Nye mere gennemsigtige optagelseskrav, så arbejdet med optagelse bliver mere 

enkelt og kvaliteten i niveauet for rideterapeuter i foreningen sikres 
➢ Der er afholdt erfamøder 2 stk. det seneste år – mål 4 stk. om året rundt i landet. 

Ønsker også arbejdsgrupper og erfa gruppere i Jylland og på Fyn.  
 

3) Forelæggelse af regnskab, som blev godkendt 

• Birgitte fremlagde regnskab som blev godkendt. Der blev nævnt at der skal tages 
stilling til, hvad der er stemning for at bruge pengene til generelt? 

• Det blev nævnt, at det er dejligt med foredrag og lign aktiviteter i forbindelse med 
foreningsmøder. 

• Det blev nævnt, at det er godt at tænke på, hvordan vi tager vare på alle medlemmer 
geeografisk. 

 
5) Nye krav til optagelse i foreningen (fremlæggelse og debat): 

o Godt til kunder – vise ansigt udadtil, at vi har en baggrund for det vi laver. Og at 
medlemskab betyder dette. 

o Der blev drøftet præcisering i, hvad der ønskes, som krav til kurser og 
uddannelser. God drøftelse og dialog med input til bestyrelsen: 

▪ Deltagerne skal have en længerevarende eller som minimum 
mellemlang uddannelse (dialog om formuleringer – den tidligere 
fungerer egentlig også). 



▪ Dialog om de 80 timer gav anledning til at tale om sammenhængende 
uddannelse et sted. Det kan være godt med sammenhængende, blot der 
er øje for risiko for kvantitet frem for kvalitet, som kommer til at få 
betydning.  

▪ Er der nok uddannelse af hesten? Blev der spurgt til. 
 

Vi fik introduktion til den nye flotte hjemmeside v Marianne  
- Der kommer Danmarks kort med alle medlemmer og intro til hvert enkelt medlem. 

Marianne håber de sidste uploader sig på den nye side. Alle medlemmer opfordres til 
at logge sig ind og oprette sig på den nye medlemsliste, da den gamle liste skal lukkes 
ned. Gammel liste lukkes ned 15. juni. Bestyrelsen sender opfordring ud til alle igen. 

- Hvis en fra foreningen holder et arrangement kan det skrives til Marianne, så kan hun 
lægge det op på hjemmeside og facebooksiden. Hjemmesiden har nu også mulighed for 
”fora” hvor man kan debattere overordnede emner med interesse for alle.  

- Derudover kan der også oprettes grupper med emner. Et hvert medlem kan oprette en 
gruppe med henblik på et specifikt emne, de gerne vil blive klogere på eller sætte fokus 
på. 

 
 
7. Aktiviteter i foreningen  
Idemappe for at få bredt netværksgrupper ud i landet, og der kommer flere ideer til, hvad der kan 
drøftes.  
 
Kursus række hvor professionelle holder et kursus – men hvor der er ligeså meget tid afsat til 
fælles sparring og læring medlemmer imellem.  Altså hvor medlemmernes unikke erfaringer 
bygges deles og udvikles som supplement til eksternt indlæg. 
 
Studietur rundt til hinanden - hvem har lyst? Vise sådan arbejder jeg (vi har forskellige faggrupper 
og måder at arbejde på). 
 
Der bliver efterspurgt at netværksgrupper bliver ved med at være på zoom.  
 
Runde med ideer til emner:   

▪ Branding af Rideterapiforeningen - både overfor kommuner  og nye medlemmer 
▪ studiedage, kurser 
▪ Hesteevelfærd/sikkerhed/den glade terapihest/træning af terapihest/og generelt bare 

drøftelse af hestene 
▪ Nyopstartet : Hvad gør jeg? 
▪ Kontakt til kommuner   
▪ Udveksling af forskellige måder at arbejde med og samarbejde med hesten 
▪ Børn og traumer – evt i forbindelse med oplæg og seminar 
▪ Vores forskellige fagligheder og ekspertiser - og afgrænsning af disse. Hvis vi kender 

hinanden kan vi også bedre henvise til hinanden 
▪ ”At forholde os til tendenser og fremtiden for rideterapi” – bliver vi ved med at kunne ride 

på hestene? 



 
9) Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
Nete Guldbrandsen, Dorte Christiansen og Birgitte Weber blev genvalgt. 
 
Tusinde tak til Birgitte Frederiksen, som stopper som kasser. Birgitte Weber overtager 
kassererrollen. 
Dorte Appel Olesen, som suppleant. 
Pia Damgaard trad, som suppleant. 
Bestyrelsesmøder annonceres på hjemmesiden og alle er velkomne. 
Revisor: Mayanne Florman 
 
 
Eventuelt:  
Dorte:  er der nogle der vil kigge vedtægter igennem – helst med juraviden.  
Ville være godt med etisk udvalg. 
Skriv gerne RTF i forbindelse med vores titel, så det bliver udbredt. 
 


